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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen fennakadások tapasztalhatóak a 
Tűzifaprogram lebonyolítása során? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Magyarország  Kormányának  355/2022.  (IX.  19.)  számú Korm.  rendelete  értelmében  az  állami
erdőgazdaságoknál megtermelt tűzifa egységesen maximált áron vásárolható meg háztartásonként
legfeljebb 10 erdei köbméter erejéig.

Levelével hozzám forduló magyar családok azonban arra hívták fel a figyelmet, hogy fennakadás
tapasztalható  a  jogszabály  nyomán  2022.  szeptember  19-én  életbe  lépő  Tűzifaprogram
lebonyolítása során. A hozzám intézett megkeresés szerint a 2022. őszén kért keménylombos tűzifa
megrendelését  követően  a  területileg  illetékes  DALERD  Délalföldi  Erdészeti  Zrt.  csupán  az
igénylést  regisztrálta.  A visszaigazolás  során  ugyan  ígéret  született  arra,  hogy  a  fűtési  szezon
kezdetére átvehető lesz a tűzifa,  de erre azóta sem került  sor.  A napokban érkezett  visszajelzés
szerint a rendelés vételárát április 15. napjáig van lehetőség rendezni, így az igényelt tűzifa majd
csak ezt követően válik valamikor átvehetővé.

Az eddigiekből  az vált  nyilvánvalóvá,  hogy a Tűzifaprogram segítségével  nem minden magyar
család  juthatott  tűzifához  a  2022.  évi  fűtési  időszak  kezdetére,  sőt  az  átvétel  lehetősége  2023
nyarára is tolódhat.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Milyen tapasztalatai vannak a Tűzifaprogram lebonyolítása kapcsán? Hány napon belül tudják
lehetővé tenni a tapasztalatok szerint az állami erdőgazdáságok a megrendelt tűzifa átvételét?

2. Hogyan fordulhatott elő, hogy a megrendelő az egész fűtési szezon ideje alatt nem jutott hozzá a



megrendelt tűzifához?

3.  Milyen megoldást  tervez annak érdekében,  hogy hasonló fennakadások a program folytatása
esetén ne fordulhassanak elő?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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